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24-LED LIGHT SET AD43033

QUESTIONS?  PLEASE DO NOT RETURN THIS PRODUCT TO THE STORE.

Visit our website (www.angelodecor.com) for more information and videos on how to assemble and properly 

use your product.

SAFETY INFORMATION
Inspect before use for any damage to the unit or power cord. Any damage or missing parts should be reported immediately and before attempting 
use. Units with ANY damage to the power cord should not be used. Failure to follow these instructions and warnings may lead to product damage 
or personal injury of which Angelo Décor International Inc. will not be held responsible or liable.

1. Always unplug power from lights, pumps or other electrical devices BEFORE putting hands in water, or if service and maintenance is 

performed.

2. Always use properly grounded (GFCI) electrical equipment and a drip loop on any power cords to prevent water from travelling along 

the cord.

3. Do not exceed the voltage as indicated on the transformer.

4. Do not use in temperatures below 30 Celsius as freezing damage may occur.

TROUBLESHOOTING
CAUTION: Unplug the device before handling.
If the unit fails to light:
1. Check the power supply using another electrical device.

2. Ensure the light cord plug socket is properly seated and tight to the transformer.

LIMITED WARRANTY 
This item is warranted to the original user against defective materials and workmanship for a period of 90-days. Warranty does not cover 
replaceable materials such as light bulbs or coloured lenses. Our limited warranty does not cover any costs associated with the installation or 
removal of products subject to warranty claims or the cost of return of the item.  The warranty will commence from the date of purchase. 
Replacement liability is limited to any part or parts of the unit which have failed due to defective material or workmanship. Proof of purchase is 
required for all claims against the limited warranty.  This warranty does not extend to damage of the product or part resulting from accident, misuse, 
alteration, neglect, abuse, improper installation or normal wear and tear to the product(s). This limited warranty extends only to the original user of 
the product.

Position the lights in the desired 
location, then pass the power 

cable down the cord pipe or out 
the side of the fountain.

Connect the cable to the 
transformer.

For discreet installation, the light cable can be passed through a water 
return location (above left) or through a location for accessing the 

pump (above right).  
Installation will vary based on the fountain.

FOUNTAIN INSTALLATION
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ENSEMBLE D'ECLAIRAGE DEL-24 AD43033

QUESTIONS ? VEUILLEZ NE PAS RENVOYER CE PRODUIT AU MAGASIN. 

Visitez notre site Web (www.angelodecor.com) pour plus d'information et vidéos sur la façon dont assembler 

et employer correctement votre produit. 

INFORMATION DE SÉCURITÉ
Vérifier avant de l'utiliser pour tout dommage à l'unité ou le cordon d'alimentation. Tout dommage ou pièces manquantes doivent être signalés 
immédiatement et avant de tenter l'utilisation. Unités provoqué aucun dommage sur le cordon d'alimentation ne doit pas être utilisé. Le non respect 
de ces instructions et les avertissements peut entraîner des dommages matériels ou corporels dont Angelo Décor International Inc. ne sera pas 
tenue responsable

1. Toujours débrancher l'alimentation électrique des lampes, des pompes ou autres appareils électriques avant de mettre 

les mains dans l'eau, ou si le service et la maintenance est effectuée.

2. Toujours utiliser la terre (GFCI) les équipements électriques et une boucle d'égouttement sur les cordons d'alimentation pour

empêcher l'eau de se déplacer le long du cordon.

3. Ne pas dépasser la tension indiquée sur le transformateur.

4. Ne pas utiliser à des températures inférieures à 3 degrés Celsius comme dommages dus au gel peuvent se produire.

DÉPANNAGE
ATTENTION: Débranchez l'appareil avant toute manipulation.
Si l'appareil ne s'allume pas:
1. Vérifiez l'alimentation en utilisant un autre appareil électrique.

2. Vérifiez que la prise de lumière fiche du cordon est correctement positionné et serré pour le transformateur.

GARANTIE LIMITÉE
Ce produit est garanti à l'utilisateur d'origine contre les défauts de matériaux et de fabrication pour une période de 90 jours. La garantie ne couvre 
pas les matériaux remplaçables comme les ampoules ou les lentilles de couleur. Notre garantie limitée ne couvre pas les coûts associés à 
l'installation ou l'enlèvement des produits soumis à des garanties ou des frais de retour de la question. La garantie débutera à partir de la date 
d'achat. La responsabilité de remplacement est limité à une ou plusieurs parties de l'unité qui ont échoué en raison de vices de matériaux ou de 
fabrication. Une preuve d'achat est requise pour toutes les réclamations contre la garantie limitée. Cette garantie ne couvre pas les dommages du 
produit ou suite à un accident, une utilisation abusive, négligence, abus, mauvaise installation ou une usure normale du produit (s). Cette garantie 
limitée ne s'applique qu'à l'utilisateur initial du produit.

Placez les lumières à l'endroit 
désiré, puis passez le câble 
d'alimentation vers le bas du 

tuyau de cordon ou sur le côté de 
la fontaine.

Connectez le câble au 
transformateur.

Pour une installation discrète, le câble de lumière peut être passé par 
un emplacement de retour d'eau (au-dessus de la gauche) ou par un 

emplacement pour accéder à la pompe (en haut à droite). L'installation 
varie en fonction de la fontaine.

INSTALLATION DE FONTAINE


